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BAS Kommitté nr 6 2023 "Planeringsmöte för kommande år"

Deltagare: Lennart Johansson Patrik Lindqvist Inge Bramer Leif Svärd
Per Edberg Peter Karlsson Janne Thelin

Bilagor:

Protokoll 5 2023 BAS Kommittén

Agenda

1. Mötet öppnas

Per Edberg öppnade mötet

2. Fastställa dagordningen

Dagordningen kompletterades med planering av "releseplanstädning"

3. Bestäm möte för "releaseplansstädning"

Mötet läggs på onsdag 27 september kl 18

4. Verksamhetsplan för kommande år 2024 (förslag att förelägga
unionsstyrelsen)

Vi gick igenom aktuell verksamhetsplan

Diskuterades hur mycket stöd vi ska ge till klubbar som använder andra
system. Ska vi utveckla importfunktionen så att klubbar kan göra
uppdateringsimport? (Nuvarande importfunktion är inte fungerande.)

Diskuterades status för Rå Hamnförening som inte är anslutna till Skånes
Båtförbund.

Per fortsätter med utformningen - återkommer med förslag till senare möte.
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mailto:patrik@batunionen.com
mailto:inge.bramer@wivallius.se
mailto:leif.svard@batunionen.com
mailto:per.edberg@batunionen.com
mailto:peter@batunionen.com
mailto:jan.thelin@batunionen.com
https://docs.google.com/document/d/17jDdDrWsqwX5MdbX34cIEsPFgf8c-zOnCujlYTY_ifQ/edit?usp=sharing


5. Budget för kommande år 2024 (äskande att förelägga unionsstyrelsen)

Diskuterades löst.

Skilja på "nyutveckling" och "underhållsutveckling".

Per och Patrik får i uppdrag att utforma budgetäskande.

6. Övriga frågor
6.1. Telefoni för supporterande

Vi diskuterade tidigare att supportpersonal skall få telefonnummer
hos SBU för att kunna telefonsupporta uten att avslöja privat
telefonnummer.

Vi bordlägger frågan då ingen upplever det som ett problem i
nuläget.

6.2. Kandidater för att utöka supporten

Lista finns här

7. Nästa möte

Onsdag 27 september kl 18. Möte för att hantera utestående
utvecklingsärenden.

8. Mötet avslutas

Mötet avslutades kl 17.20.

Åtgärder

Per fortsätter med förslag till verksamhetsplan - återkommer med förslag för
senare möte att fastställa.
Per och Patrik tar fram förslag till budgetäskande.

Mötessekreterare

Patrik Lindqvist

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1rw8yYGSh4mE5msOSn5Wp3HdBj5dlJLAXmopNncXRGuQ/edit?usp=sharing

